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W poniedziałek 5 marca odbyło się posiedzenie Komitetu Rewitalizacji w 2024 roku. W 

posiedzeniu uczestniczyli: 

• Beata Grzegorzewska 

• Joanna Przyłucka-Jurga 

• Donata Majchrzak-Popławka 

• Izabela Wojciechowska 

• Katarzyna Plewka-Chyżyńska 

• Dariusz Lorych 

• Bartosz Adamczak 

Na posiedzeniu zajęto się zaopiniowaniem Uchwały w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości budynków, lub ich części, w których wykonano remont elewacji. Dla członków 

Komitetu Rewitalizacji nie było jasne, dlaczego ze zwolnienia od podatku nie mogą korzystać 

właściciele nieruchomości ze wszystkich ulic znajdujących się na obszarze rewitalizacji, a 

wskazano tylko niektóre. Wydział Rozwoju uzyskał informacje od naczelnik Wydziału Podatków, 

że wskazane w projekcie uchwały ulice to te znajdujące się w ścisłym centrum – na starówce. 

Wskazanie wszystkich ulic z obszaru rewitalizacji mogłoby narazić budżet miasta na zbyt duże 

straty finansowe.  

Komitet miał również wątpliwość co do maksymalnej kwoty zwolnienia o jaką może ubiegać 

się właściciel nieruchomości. Co do zasady uzyskać można zwolnienie na maksymalnie 10 lat. 

Ponadto, rozmawiano o wnioskach ze spotkania „Co z tą rewitalizacją”, organizowanego przez 

Beatę Grzegorzewską. Na spotkaniu poruszono problem braku skutecznego komunikowania 

inicjatyw i wydarzeń oraz dostosowania formy  do różnych grup odbiorców. 

Rozmawiano również o nowej atrakcji dla dzieci na płycie rynku. Komitet Rewitalizacji uznał, 

że propozycja Wydziału Rozwoju, aby na rynku zainstalować urządzenie zabawowe ze 

zjeżdżalnią . Jest to bardziej ekonomiczne niż coroczne wynajmowanie bezobsługowego parku 

linowego. 

 

 

 


